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123/20 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 21.09.20 
 
      
 

26.10.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) 
Det sees på mulighet for å etablere en tilleggsfunksjoner i bibliotekene, utlån av diverse verktøy. 
 
Rådmannen utarbeider sak som fremmes for politisk behandling. 
 
 
2. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) til sak 115/20 Forvaltningsrevisjonsrapport 
"Tidlig innsats": 
Formannskapet skal gjøre videre vurderinger og tiltak i forhold til strategisk nedbygging av det 
forebyggende arbeidet i barnevernet. Det vises også til LOSprosjektet, og ønske om videreføring av at 
LOS-stillingen slik tidligere vedtatt av Kommunestyret i forbindelse med budsjettbehandlingen i 2019 
(for 2020). 
Oversendes med kommentar fra Thorheim (KL) om at det ikke foregår en strategisk nedbygging. 
Oversendelsesforslag fra Løndalen (KL) ble oversendt rådmannen uten realitetsbehandling. 
 
 
FSK - 123/20 Vedtak: 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG): 
Rådmannen utarbeider sak som fremmes for politisk behandling. 
 
 
 
2. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) til sak 115/20 Forvaltningsrevisjonsrapport 
"Tidlig innsats": 
Oversendes med kommentar fra Thorheim (KL) om at det ikke foregår en strategisk nedbygging. 
Oversendelsesforslag fra Løndalen (KL) ble oversendt rådmannen uten realitetsbehandling. 
 
 
 
 
 
 

124/20 Overordnet delegeringsreglement for perioden 
2020-2024 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til overordnet delegeringsreglement for Karmøy 
kommune. Det overordnede delegeringsreglementet gjelder fra vedtaksdato. 
  

2. Rådmannen gis myndighet til å endre dette digitale reglementet i den grad slike endringer ikke 
medfører vesentlig realitetsendringer som vil være å regne som prinsipielle eller på annen 
måte i strid med kommunestyrets intensjon.  
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12.10.2020 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Rådgiver og koordinator for ungdomsrådet Kristin Benestvedt orienterte kort om hva et 
delegeringsreglement er.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
KUR - 024/20 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til overordnet delegeringsreglement for Karmøy 
kommune. Det overordnede delegeringsreglementet gjelder fra vedtaksdato. 
  

2. Rådmannen gis myndighet til å endre dette digitale reglementet i den grad slike endringer ikke 
medfører vesentlig realitetsendringer som vil være å regne som prinsipielle eller på annen 
måte i strid med kommunestyrets intensjon.  

 
 
 
13.10.2020 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig innstillingen. 
 
ELD - 028/20 Vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til overordnet delegeringsreglement for Karmøy 
kommune. Det overordnede delegeringsreglementet gjelder fra vedtaksdato. 
  

2. Rådmannen gis myndighet til å endre dette digitale reglementet i den grad slike endringer ikke 
medfører vesentlig realitetsendringer som vil være å regne som prinsipielle eller på annen 
måte i strid med kommunestyrets intensjon.  

 
 
 
13.10.2020 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Barnas representant fratrådte som inhabil etter kommunelovens § 11-10. 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
 
HTM - 104/20 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til overordnet delegeringsreglement for Karmøy 
kommune. Det overordnede delegeringsreglementet gjelder fra vedtaksdato. 
  

2. Rådmannen gis myndighet til å endre dette digitale reglementet i den grad slike endringer ikke 
medfører vesentlig realitetsendringer som vil være å regne som prinsipielle eller på annen 
måte i strid med kommunestyrets intensjon.  
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13.10.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 
 
RFM - 029/20 Vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til overordnet delegeringsreglement for Karmøy 
kommune. Det overordnede delegeringsreglementet gjelder fra vedtaksdato. 
  

2. Rådmannen gis myndighet til å endre dette digitale reglementet i den grad slike endringer ikke 
medfører vesentlig realitetsendringer som vil være å regne som prinsipielle eller på annen 
måte i strid med kommunestyrets intensjon.  

 
 
 
15.10.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
 
HOK - 037/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til overordnet delegeringsreglement for Karmøy kommune. 
Det overordnede delegeringsreglementet gjelder fra vedtaksdato. 
  

1. Rådmannen gis myndighet til å endre dette digitale reglementet i den grad slike endringer ikke 
medfører vesentlig realitetsendringer som vil være å regne som prinsipielle eller på annen 
måte i strid med kommunestyrets intensjon.  

 
 
 
15.10.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Rådmannens forslag til vedtak punkt 1. vedtas under forutsetning av at de foreslåtte strykningene 
innen HHO utgår., foreslått av Susan Elin Borg, Karmøylista 
De 4 punktene som rådmannen foreslår skal strykes i det overordnede delegeringsreglementet er 
avgjørende for arbeidet i HHO. 
HHO er et fagutvalg for helse og omsorgssektoren og bør derfor ha overordnet ansvar og myndighet 
innen barneverntjenestene i kommunen. 
 
På vegn av KARMØYLISTA 
Susan Borg 
 
Borg (KL) sitt forslag enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 030/20 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til overordnet delegeringsreglement for Karmøy 
kommune med følgende tillegg under hovedutvalg helse og omsorg sin myndighet:  
Hovedutvalg helse og omsorg delegeres også følgende oppgaver: 
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• Overordnet ansvar for internkontrollen innen barneverntjenesten jf lovens § 2-1, 2. ledd. 
• Overordnet ansvar for nødvendig opplæring av barnevernets personell, jf lovens § 2-1, 6. 
ledd. 
• Ansvar for at det generelle forebyggende arbeidet etter lovens § 3-1, 1. ledd. 
• Påse at barneverntjenestens leder holder hovedutvalget orientert om 
ansvarsområdet/virksomhetens oppgaveområde og fremmer aktuelle saker for hovedutvalget, 
og at hovedutvalget også orienteres om arbeidet med tilsyn med barn i fosterhjem.  
 
Det overordnede delegeringsreglementet gjelder fra vedtaksdato. 
  

2. Rådmannen gis myndighet til å endre dette digitale reglementet i den grad slike endringer ikke 
medfører vesentlig realitetsendringer som vil være å regne som prinsipielle eller på annen 
måte i strid med kommunestyrets intensjon.  

 

 
21.10.2020 Hovedutvalg administrasjon 
 
Behandling 
Endringsforslag overordnet delegasjonsregelement for perioden 2020-2024, foreslått av Dag Inge 
Aarhus, Høyre 
Innstilling fra rådmann vedtas med følgende endringsforslag: 
 
Setningen knyttet til hastevedtak tas ut: "Ordfører har også myndighet til å treffe vedtak i saker som 
kommunestyret ikke har 
valgt å delegere til andre enn kommunestyret eller formannskapet, men hvor det er 
delegeringsadgang, når det er upraktisk å sammenkalle kommunestyret eller formannskapet" 
 
Adm.utvalget anser dette som dekket av første del av punktet knyttet til hastevedtak og at begrepet 
"upraktisk" kan oppfattes som ugyldig grunn for hastevedtak. 
 
Rådmannens innstilling med Aarhus sitt endringsforslag enstemmig vedtatt: 
 
HUA - 025/20 Vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til overordnet delegeringsreglement for Karmøy 
kommune, med følgende endring: 
Setningen knyttet til hastevedtak tas ut: "Ordfører har også myndighet til å treffe vedtak i 
saker som kommunestyret ikke har 
valgt å delegere til andre enn kommunestyret eller formannskapet, men hvor det er 
delegeringsadgang, når det er upraktisk å sammenkalle kommunestyret eller 
formannskapet" 
 
Adm.utvalget anser dette som dekket av første del av punktet knyttet til hastevedtak og at 
begrepet "upraktisk" kan oppfattes som ugyldig grunn for hastevedtak. 
 
Det overordnede delegeringsreglementet gjelder fra vedtaksdato. 
 
  

1. Rådmannen gis myndighet til å endre dette digitale reglementet i den grad slike endringer 
ikke medfører vesentlig realitetsendringer som vil være å regne som prinsipielle eller på 
annen måte i strid med kommunestyrets intensjon.  
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26.10.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Forslag i KST sak PS 124/20, foreslått av Jan Birger Medhaug, Høyre 
Formannskapet ber om at sak 124/20 fremmes for kommunestyret i november møtet. 
Det settes opp enkle hjelpedokumenter hvor strykninger, omskrivninger og ny tekst identifiseres. 
Hensiktsmessigheten av sammenslåing av alle dokumenter vurderes nærmere. 
 
Ordfører foreslår at gruppene og spesielt gruppelederne samarbeider om en omforent løsning. 
Medhaug (H) fremmet forslag. 
Det ble vist til at partiene tar sikte på å behandle saken i kommunestyret i november, men saken skal 
utsettes til desember dersom ikke alle gruppelederne har fått anledning til å gjennomgå reglementet. 
 
Votering: 
Forslag fremmet av Medhaug (H) enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 124/20 Vedtak: 
Formannskapet ber om at sakene 12420 fremmes for kommunestyret i november møtet. 
Det settes opp enkle hjelpedokumenter hvor strykninger, omskrivninger og ny tekst identifiseres. 
Hensiktsmessigheten av sammenslåing av alle dokumenter vurderes nærmere. 
 
 
 
 
 

125/20 Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer - 
kommunestyreperioden 2019-2023 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – kommunestyreperioden 
2019-2023. 
 
 
12.10.2020 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Rådgiver og koordinator for ungdomsrådet Kristin Benestvedt orienterte om de foreslåtte 
endringene for ungdomsrådets sammensetning og funksjonstid.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
KUR - 025/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – kommunestyreperioden 
2019-2023. 
 
 
13.10.2020 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig innstillingen. 
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ELD - 031/20 Vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – kommunestyreperioden 
2019-2023. 
 
 
13.10.2020 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Hagland viste til pkt. "1.6.1. Befaringer" og påpekte at dette  punktet hadde uklar formulering og at 
det burde omformuleres.   
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HTM - 116/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – kommunestyreperioden 
2019-2023. 
 
 
13.10.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 
 
RFM - 032/20 Vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – kommunestyreperioden 
2019-2023. 
 
 
15.10.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
HOK - 041/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – kommunestyreperioden 
2019-2023. 
 
 
15.10.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Statusrapporter for utvalgene (Inge Ekornsæter, Høyre), foreslått av Inge Jacob Ekornsæter, Høyre 
Statusrapporter 
- Utvalgene forelegges status rapport relevante forhold pr. utvalgsmøte. 
- Alle statusrapporter legges inn i protokollen evt. kopi tildeles representantene i møtet. 
 
 
Ekornsæter (H) fremsatte sitt endringsforslag til punkt 10.6 i reglementet.  
 
Innstillingen med endringsforslag til reglementets punkt 10.6 fremsatt av Ekornsæter (H) enstemmig 
vedtatt.  
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HHO - 029/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – kommunestyreperioden 
2019-2023 med følgende endring i reglementes punkt 10.6:  
Statusrapporter 
- Utvalgene forelegges status rapport relevante forhold pr. utvalgsmøte. 
- Alle statusrapporter legges inn i protokollen evt. kopi tildeles representantene i møtet. 
 
 
 
 
 
21.10.2020 Hovedutvalg administrasjon 
 
Behandling 
Forslag til tilleggspunkt, foreslått av Dag Inge Aarhus, Høyre 
Ungdomsråd 
Under punkt 10.7.3.2: Ungdomsrådets møteplan må ta hensyn til at ved enkelte skoler er noen fag 
samlet i fagdager. Møtene bør derfor av hensyn til fravær legges til ulike ukedager i møteplan. 
 
Rådmannns innstilling enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslaget fremmet av Aarhus enstemmig vedatt. 
 
HUA - 028/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – kommunestyreperioden 
2019-2023, med følgende tillegg: 
Ungdomsråd 
Under punkt 10.7.3.2: Ungdomsrådets møteplan må ta hensyn til at ved enkelte skoler er noen fag 
samlet i fagdager. Møtene bør derfor av hensyn til fravær legges til ulike ukedager i møteplan. 

 
 

26.10.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Forslag i KST sak PS 125/20, foreslått av Jan Birger Medhaug, Høyre 
Formannskapet ber om at sak 125/20 fremmes for kommunestyret i november møtet. 
Det settes opp enkle hjelpedokumenter hvor strykninger, omskrivninger og ny tekst identifiseres. 
Hensiktsmessigheten av sammenslåing av alle dokumenter vurderes nærmere. 
 
Ordfører foreslår at gruppene og spesielt gruppelederne samarbeider om en omforent løsning. 
 
Medhaug (H) fremmet forslag. 
Det ble vist til at partiene tar sikte på å behandle saken i kommunestyret i november, men saken skal 
utsettes til desember dersom ikke alle gruppelederne har fått anledning til å gjennomgå reglementet. 
 
Votering: 
Forslag fremmet av Medhaug (H) enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 125/20 Vedtak: 
Formannskapet ber om at sak 125/20 fremmes for kommunestyret i november møtet. 
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Det settes opp enkle hjelpedokumenter hvor strykninger, omskrivninger og ny tekst identifiseres. 
Hensiktsmessigheten av sammenslåing av alle dokumenter vurderes nærmere. 
 
 
 
 
 

126/20 Kommunal garanti for lån Torvastad idrettslag 
oppgradering av kunstgressbane 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Karmøy kommunestyre garanterer ved selvskyldnerkausjon for lån opptil kr. 3 100 000 til Torvastad 
idrettslag. Formålet med lånet er rehabilitering av fullskala kunstgressbane. 
 
Garantien gjelder fra vedtaksdato og opphører etter 12 år. Det tillates inntil 5 års avdragsfrihet.   
 
Garantien gjelder for lånets hovedstol kr. 3 100 000 + inntil 10 % til dekning av påløpte renter og 
omkostninger. 
  
Garantien nedtrappes i takt med nedbetalingsplan for lånet og nedtrappes i takt med utbetaling av 
tilskudd fra kommune, spillemidler og merverdikompensasjon/refusjon til formålet.      
 
Garantien skal ikke være gjenstand for godkjenning av departementet jf. Kommuneloven § 14-19 
andre ledd første punktum.  
 
Garantien er ugyldig hvis mottakeren av garantien forstår eller burde ha forstått at garantien er i 
strid med kommuneloven § 14-19 første ledd første punktum.   
 
 

26.10.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 126/20 Vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Karmøy kommunestyre garanterer ved selvskyldnerkausjon for lån opptil kr. 3 100 000 til Torvastad 
idrettslag. Formålet med lånet er rehabilitering av fullskala kunstgressbane. 
 
Garantien gjelder fra vedtaksdato og opphører etter 12 år. Det tillates inntil 5 års avdragsfrihet.   
 
Garantien gjelder for lånets hovedstol kr. 3 100 000 + inntil 10 % til dekning av påløpte renter og 
omkostninger. 
  
Garantien nedtrappes i takt med nedbetalingsplan for lånet og nedtrappes i takt med utbetaling av 
tilskudd fra kommune, spillemidler og merverdikompensasjon/refusjon til formålet.      
 
Garantien skal ikke være gjenstand for godkjenning av departementet jf. Kommuneloven § 14-19 
andre ledd første punktum.  
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Garantien er ugyldig hvis mottakeren av garantien forstår eller burde ha forstått at garantien er i 
strid med kommuneloven § 14-19 første ledd første punktum.   
 
 
 
 
 

127/20 Krav om innløsning eller erstatning 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Grunneiere av gnr. 147, bnr. 55 sitt krav om innløsning og erstatning etter plan og bygningsloven 
§§ 15-2 og 15-3 tas ikke til følge.   
 

26.10.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt 
 
FSK - 127/20 Vedtak: 
 
Grunneiere av gnr. 147, bnr. 55 sitt krav om innløsning og erstatning etter plan og bygningsloven 
§§ 15-2 og 15-3 tas ikke til følge.   
 
 
 
 
 

128/20 Kvalitets- og utviklingsmelding 2019-2020 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2019-2020 Kvalitets og utviklingsmelding til orientering. 
 
 
15.10.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 035/20 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2019-2020 Kvalitets og utviklingsmelding til orientering. 
 
 

26.10.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 128/20 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2019-2020 Kvalitets og utviklingsmelding til orientering. 
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129/20 Gnr. 21 bnr. 17 - Riving og nybygg enebolig og 
garasje - Stavagarden - klagebehandling 
 
Forslag til vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø opprettholder vedtak i delegert sak nr. 87/20. 
 
Saken oversendes Fylkesmannen i Rogaland for klagebehandling. 
 
 
 
13.10.2020 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Forslag til vedtak i sak HTM. 108/20., foreslått av Trygve Hagland, Karmøylista 
Fremmer vedtak fattet i sak HTM 68/20 den 09.06.20, på nytt, sålydende: 

«Hovedutvalg teknisk og miljø anbefaler dispensasjon fra PBls § 31-5, slik at eksisterende gammelt 
hus kan rives. Hovedutvalg teknisk og miljø gir også dispensasjon fra PBLs § 11-6, slik at nytt hus, 
tilpasset dagens standard, kan reises. 
Begrunnelse for dispensasjonen. 
Hovedutvalg teknisk og miljø mener her at med samme antall hus på eiendommen, vil ikke 
forholdene 
på stedet endres vesentlig, hverken reguleringsplan eller andre forhold. Hovedutvalg teknisk og miljø 
anser her fordelene vesentlig større enn ulempene, ved å dispensere her. 
Saken oversendes fylkesmannen for uttalelse.» 
 

 
Innstillingen fikk 4 stemmer (Ap 1 Krf 1, MDG 1, Sp 1) og Haglands forslag fikk 4 stemmer (KL 1, H 2, 
Ap 1 Hult). 
Leders dobbeltstemme avgjorde og innstillingen ble vedtatt. 
 
Under sak 114/20 "Samlesak for spørsmå"l foreslo Hagland (KL) å anke saken (sak 108/20)  inn for 
formannskapet. 
Haglands forslag fikk 3 stemmer og saken sendes formannskapet for endelig avgjøresle. 
 
 
 
HTM - 108/20 Vedtak: 
Forslag til vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø opprettholder vedtak i delegert sak nr. 87/20. 
Saken oversendes Fylkesmannen i Rogaland for klagebehandling. 
 
 
 

26.10.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Nytt fellesforslag i KST sak PS 129/20, foreslått av Rune Midtun, Fremskrittspartiet 
Ap, Frp, KrF, Sp, V 
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Formannskapet ønsker en løsning i saken uten dispensasjon. Saken utsettes. 
Ny sak fremmes etter at følgende er avklart: 
 
Vilkår: 
Fradeling etter plan- og bygningsloven og jordloven innen ett år (deling av driftsenhet) 
Fradeling av tun til to fritt omsettelige boligtomter 
Alt areal med unntak av tunområdet, skal selges som tilleggsjord til bruk med aktiv drift i 
nærområdet, slik at det blir en driftsmessig god løsning for landbruket. 
Fradeling og konsesjonsbehandling av salg av tilleggsjord skal være gjennomført innen ett år fra 
byggesaken er godkjent, og det skal ikke gis ferdigattest på ny bolig før salget er registrert i 
matrikkelen. 
 
Nytt forslag i KST sak PS 129/20, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista 
Formannskapet dispenserer fra PBls § 31-5, slik at eksisterende gammelt hus kan rives. 
Formannskapet gir også dispensasjon fra PBLs § 11-6, slik at nytt hus, tilpasset dagens standard, kan 
reises. 
Begrunnelse for dispensasjonen: Formannskapet mener at med dispensasjonen har man samme 
antall hus på eiendommen, det vil ikke endre forholdene på stedet vesentlig, verken 
reguleringsmessig eller andre forhold. Formannskapet anser fordelene vesentlig større enn 
ulempene, ved å dispensere i denne saken. Saken oversendes fylkesmannen til orientering. 
 

 
Midtun (FRP) fremmet fellesforslag på vegne av AP, FRP, KRF, SP og V. 
 
Thorheim (KL) fremmet forslag. 
 
Votering: 
Det ble votert over de tre forslagene samtidig. Dersom ett vedtak ikke fikk flertall, skulle de to som 
hadde flest stemmer settes opp mot hverandre. 
 
Innstilling fra teknisk og miljø fikk 1 stemme (SV 1) 
Fellesforslag fremmet av Midtun (FRP) fikk 6 stemmer  (AP 3, KFR 1, FRP 1, SP 1), og vant frem. 
Forslag fremmet av Thorheim (KL) fikk 4 stemmer (H 3, KL 1) 
 
FSK - 129/20 Vedtak: 
 
Formannskapet ønsker en løsning i saken uten dispensasjon. Saken utsettes. 
Ny sak fremmes etter at følgende er avklart: 
 
Vilkår: 
Fradeling etter plan- og bygningsloven og jordloven innen ett år (deling av driftsenhet) 
Fradeling av tun til to fritt omsettelige boligtomter 
Alt areal med unntak av tunområdet, skal selges som tilleggsjord til bruk med aktiv drift i 
nærområdet, slik at det blir en driftsmessig god løsning for landbruket. 
Fradeling og konsesjonsbehandling av salg av tilleggsjord skal være gjennomført innen ett år fra 
byggesaken er godkjent, og det skal ikke gis ferdigattest på ny bolig før salget er registrert i 
matrikkelen. 
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130/20 Samlesak for referatsaker 
 
 

26.10.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
RS 048/20:  Rogaland fylkeskommunes bragdpris 
Tatt til etterretning 
 
RS 049/20: Kommuneplanens samfunnsdel - referat - politisk arbeidgruppe 
Tatt til etterretning 
 
RS 050/20: Høring - forskrift til trossamfunnsloven om forvaltning av kirkebygg 
Tatt til etterretning 
 
RS 051/20: Høring - Endringer i forskrift om spesialistutdanning og spesialist godkjenning for leger 
og tannleger (spesialistforskriften) om økning av timeantall til veiledning for leger under 
spesialisering i allmennmedisin (...) 
Tatt til etterretning 
 
RS 052/20: Høring - Forslag tilmidlertidig endring i valgforskriften 
Tatt til etterretning 
 
RS 053/20: Høring - Program for vaksinering mot covid-19 
Tatt til etterretning 
 
RS 054/20: Høring - endringer i forskrift om fosterhjem 
Tatt til etterretning 
 
RS 055/20: Høring - Forlengelse av midlertidige hjemler i hlseberedskapsloven 
Tatt til etterretning 
 
RS 056/20: Høring - forslag om endringer i forskeift om utøvese av jakt, felling og fangst 
Tatt til etterretning 
 
RS 057/20: Høring - forslag til endringer i viltloven mv. 
Tatt til etterretning 
 
RS 058/20: Høring - Ny §7 a i vegtrafikkloven, arbeidsvarsling 
Tatt til etterretning 
 
RS 059/20: Høring av forslag til forskrift: Brann- og redningsvesenforskriften 
Tatt til etterretning 
 
RS 060/20: Høring - Endring i forskift om inntak til videregående oppøæring og formidling til 
læreplass i Rogaland Fylkeskommune 
Tatt til etterretning 
 
RS 061/20: Høring - Forslag til endringer i forskrift om godtgjørelse for å yte poliklinisk helsehjelp i 
spesialisthelsetjenesten (poliklinikkforskriften) og forskrift om betaling frå pasientar for poliklinisk 
helsehjelp i spesialisthelsetenesta 
Tatt til etterretning 
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FSK - 130/20 Vedtak: 
Referatsakene ble tatt til etterretning. 
 
 
 
 

131/20 Samlesak for spørsmål 
 
 
 

26.10.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
1. Ordfører informerte om følgende: 

·  Rådmannens budsjett og handlingsplan ble lagt frem i dag kl 14.00. 
·  Neste mandag, 2. nov kl 9 - 15 avholdes arbeidsmøte mellom gruppeledere og rådmann.  
·  Budsjettforslag må legges frem i FSK 30. nov, og behandles i KST 14. des. 
·  Markere byggestart av næringsområde på Husøy. Grensekontrollstasjon i samarbeid med 

mattilsynet. Steinmasser brukes til utbygging av kai.  
·  Politikontakten Maria Runde Nygaard kommer i formannskapet 2. nov. kl. 15:30 og holder en 

orientering om rusmiddelpolitisk handlingsplan. 
·  Samarbeidsavtale Haugaland Brann og redning IKS og  Haugesund kommune. 

 
2. Gaard (H) viste til Haugaland Kraft  - Gismarvik, og ønsker status. 
Ordfører svarte: Positivt resultat ut 2019. I 2026 vil området og ytre deler av Haugalandet få tilgang 
til større strømkapasitet enn i dag. Viktig for store etablerere. Relevant for FSK/KST å få orient om 
arbeid som er gjort og prosjekter som er i pipeline i dette. Karmøy kommune har drøyt 53% 
eierandel. Karmsund Havn er ønsket inn som en av aktørene til å drifte havnen. 
 
3. Gaard (H) ønsker status ift varslingssaker. 
Rådmannen svarte: Det skal være samling mellom tillitsvalgte og verneombud ang dette. 
Har en rekke systemer rundt dette som kommunen ønsker at alle skal benytte seg av. Kan gå til 
leders leder, tillitsvalgt eller verneombud. Varslingssaker kan meldes inn anonymt, og kan behandles 
av et eget varslingssekretariat.  
 
4.  Grønningen (SP) viste til kongelige skipsbegravelser - Homeland of the Viking Kings 
Storhaug og Grønhaug skjuler 2 av 14 funn av kongelige skipsbegravelser, og ønsker at dette skal 
settes fokus på. Ønsker orientering om muligheter for bidrag til å kunne rekonstruere Storhaug.  
Ordfører svarte: Skal legge til rette for at formannskapet får en orientering i forkant av et 
formannskapemøte, ev. orientering på Norvegen historiesenter. 
 
5. Grønningen (SP) viste til bruk av mindretallsanker, og hvilke saker som kan ankes. 
Ordfører svarte: I utgangspunktet kan samtlige saker i hovedutvalg ankes inn for formannskapet. Skal 
likevel akseptere en avgjørelse som er avgjort ved demokratisk behandling i et utvalg, hvis ikke vil 
dette undergrave hovedutvalgenes rolle.  
 
6. Thorheim (KL) etterspurte status på sak om omkjøringsvegen hos Fylkesmannen 
Ordfører svarte: Saken var ikke registrert mottatt hos departementet, da vedlegget var for stort til å 
kunne bli mottatt hos Departementet. Saken ble sendt, mekilngsmøte og befaringsrunde i januar. 
KMD statssekretær Nakken, har heller ikke behandlet ferdig saken. Hadde fått inn all dokumentasjon 
før sommeren, og lovde svar rett over sommeren. Ber samtlige fremme spørsmål om dette til sine 
stortingspolitikere i regjeringspartiene.   
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7. Thorheim (KL) viste til prosessen vedr. HIM/VAR, og ønsker status på prosessen. 
Ordfører svarte: Viste til vedtak om at det skulle finnes et omforent løsing for renovasjon, og at dette 
også innebar forsvarlig innhenting av avfall, gunstig pris for innbyggerne, samt kildesortering. 
Vedtaket er taust ift om Karmøy skal inn i HIM. Arbeider med ny avfallstrategi i Karmøy kommune, og 
det er også pilotmidler til innkjøp av elektriske avfallsbiler.  En eventuell avtale kan tidligst behandles 
i kommunestyret om ett år. 
 
 
 
 
 
 
 
 


